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DISTRIBUTOR CERTIFICATE 

To whom it may concern: 

 

We, Mitsubishi Logisnext Co., Ltd., existing under the law of Japan and having its principal place 

of business in Kyoto, Japan, manufacturing material handling equipment, a leading forklift trucks 

and warehouse equipment production company in Japan and all over the world, hereby confirm 

that “Sklad.ru Ltd.” is Distributor in Russia on Forklifts of model range 1F under brand name 

UNICARRIERS, with the right to appoint dealers and responsible for selling and service to above 

said products. 

 

The Certificate is valid since 1 April 2021 till 31 March 2022. 

 

СЕРТИФИКАТ ДИСТРИБЬЮТОРА 

Тем, кого это касается: 

 

Мы, фирма Мицубиси Логиснекст Ко., Лтд., действующая по законам Японии и 

осуществляющая свою деятельность в основном в г. Киото, Япония, и изготавливающая 

оборудование по обработке грузов, лидер по производству погрузчиков и складской 

техники в Японии и во всем мире, настоящим подтверждаем, что фирма ООО «Склад.ру» 

является Дистрибьютором в России по погрузчикам модельного ряда 1F под маркой 

UNICARRIERS с правом назначения дилеров и является ответственной за продажу и 

обслуживание указанной продукции. 

 

Срок действия Сертификата: с 1 апреля 2021г. по 31 марта 2022г. 

 

MITSUBISHI LOGISNEXT CO., LTD. 

Overseas sales and Marketing Department 

МИЦУБИСИ ЛОГИСНЕКСТ КО., ЛТД. 

Департамент экспортных продаж и маркетинга 

 

______________________________ 

Miyatake Yo, Department Head  

Миятаке Йо, Глава Департамента 


